
Prof. Dr. Celalettin Kozanoğlu 200 bin binanın kontrol edilmesi gerektiğini söyledi

UNESCO Somut Olmayan Kültürel Miras
Listesi’nde yer alan 485. Uluslararası Manisa Mesir
Macunu Festivali, “Dolu Dolu Festival” sloganıyla
bir hafta süren etkinliklerin ardından sona erdi. 22-
27 Nisan tarihleri arasında gerçekleştirilen
Festival’e, Türkiye’nin dört bir yanından ve 12 farklı
ülkeden konuklar katıldı. Festivalin son gününde,
geleneksel kortej yürüyüşü ve saçım töreni
gerçekleştirildi. Manisa Valiliği önünden başlayan
kortej yürüyüşü Sultan Camii’ne kadar devam etti.
Ardından Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’in halka mesir saçtığı anlar renkli
görüntülere sahne oldu. n Sayfa 8’de

Onbinler mesir macunu
Festivali’nde buluştu 

Urla’da ‘Bir enginar bin lezzet’
URLA Enginar Festivali,
“Bir Enginar, Bin Lezzet”
sloganı ile 11’inci kez
dünyaya kapılarını açtı.
İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil
Tugay tarımın
azaldığına dikkat
çekerken Urla Belediye
Başkanı Selçuk Balkan
ise tarım ile üretimin bir
yaşam biçimi ve kültürel
miras olduğunu
vurguladı. n Sayfa 8’de

ULUSLARARASI Çiçek
Festivali'nin bu yıl 26'ncısı
Bayındır şehir merkezinde 2-4
Mayıs tarihlerinde yapılacak.
Bayındır şehir merkezinde
yapılacak olan festivale bu
sene de yoğun katılım
bekleniyor. n Sayfa 8’de

Bayındır’da çiçek 
kokulu festival

BİzE çOK çALışmAK YAKışır
“KÖrFEZ önceliğimiz” diyerek çalışmalarını
sürdüren İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay bir seçim vaadini daha yerine getirdi.
Kentin uzun yıllardır gündeminde yer alan Çiğli İleri
Biyolojik Atıksu Arıtma Tesisi’nin 4. ünitesi
tamamlanarak törenle açıldı. Başkan Tugay, “Bizim
sloganımız şu; bize çok çalışmak yakışır.  Çiğli İleri
Biyolojik Atıksu Arıtma Tesisi’nde kurduğumuz 4.
fazın hayırlı olmasını diliyorum. 5. fazın açılışını da
inşallah hep beraber yapmayı diliyorum” dedi.

İmAmOğLu’NA SELAm OLSuN
sİlİvrİ cezaevinde olan Ekrem İmamoğlu, diğer
belediye başkanları ve İsKİ yetkililerini de
unutmayan Başan Cemil Tugay, “Böyle güzel
anlarda içimiz buruk. İsKİ Genel Müdürü’müzle
karşılıklı işbirliklerimiz vardı ancak iki gün önce
gözaltına alındılar. Böyle anlarda unutmadığımızı
ifade etmek adına ben de Ekrem İmamoğlu'na,
cezaevinde tutulan belediye başkanlarımıza, İsKİ
Genel Müdürü gibi bürokratlarımıza buradan selam
söylemek isterim” diye konuştu.

İzmir Büyükşehir Belediyesi şehrin Çiğli İleri Biyolojik Atıksu Arıtma Tesisi’nin kapasitesini yüzde 36
artırarak Körfez’in temizleme sürecini hızlandıracak 4. fazı binlerce İzmirlinin katıldığı görkemli bir törenle açtı

KONAK BELEDİYESİ

‘Mutlu
Çocuklar’
sınıflarda
KONAK Belediyesi’nin sosyal
belediyeciliğin en başarılı
uygulamalarından olan Mutlu
Çocuklar Oyun Evleri’nin, Aziziye
Semt Merkezi’ndeki sınıfı
yenilendi. Konak Belediyesi’nin 11
ayrı merkezde çocuklara ücretsiz
okul öncesi eğitim desteği
sağlayan Mutlu Çocuklar Oyu
Evleri’nin, Aziziye Semt Merke-
zi’ndeki yenilenen sınıfı açıldı.
Açılışa Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu ve çok sayıda
isim katıldı.  n Sayfa 3’te

Dijital dönüşüm
başladı

BAyRAKLI Belediyesi
ilçenin tüm cadde ve

sokaklarını, 360
derece panoramik

görüntüleme kamera
sistemiyle kayıt altına

alıyor. n Sayfa 4’te

İZTARIM AŞ tarafından fabrikada
yapılan iyileştirme sürecinin
ardından, Tire Süt Kooperatifi ile
protokol imzalanarak İzmirli çiftçinin
800 ton sütü işlenmeye alındı.
Fabrikada Büyükşehir’in Süt Kuzusu
projesindeki UHT sütlerin yanı sıra
İZMAR markalı süt, yoğurt ve
tereyağı da uygun fiyatla raflarda
yerini almak üzere üretilmeye
başladı. n Sayfa 2’de

Bayındır ‘da çarklar 
döndü, üretici güldü

Muğlalı üreticiye gübre 
MUĞLA Büyükşehir Belediyesi, zirai dondan
etkilenen Ortaca, Dalaman ve Köyceğiz’deki
üreticilere gübre desteği sağlayarak 10 bin 515
dekarlık narenciye bahçesinin yeniden
toparlanmasına katkı sundu. n Sayfa 7’de

'İzmir'in gündemi
'deprem' olmalı' 

4’üncü faz açıldı
sırada 5’incisi var
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Hangi deprem? 
Hangi profesör?
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İZMİR Ekonomi
Üniversitesi (İEÜ) İnşaat
Mühendisliği Bölüm
Başkanı Prof. Dr.
Celalettin Kozanoğ-
lu'ndan İzmir için hayati
uyarı geldi. Kozanoğlu,
kentte ilk etapta 200 bin
binanın acilen kontrol
edilmesi gerektiğini
söyledi. n Sayfa 2’de



İzmir Ekonomi Üniversitesi
(İEÜ) İnşaat Mühendisliği Bölüm
Başkanı Prof. Dr. Celalettin
Kozanoğlu, İstanbul’da meydana
gelen 6.2 büyüklüğündeki
depremin İzmir için de bir uyarı
niteliğinde algılanması gerektiğini
söyledi. İzmir’deki yaklaşık 1
milyonluk bina stokunun yarısının
1998 öncesi deprem
yönetmeliğine göre yapıldığını,
yüzde 35 civarında da kaçak yapı
bulunduğunu hatırlatan Prof. Dr.
Kozanoğlu, “İzmir’in birinci
gündemi deprem olmalı. İzmir’de,
riskli yapıların tespiti için ilk
etapta acilen kontrol edilmesi
gereken 150-200 bin civarında
bina var. Harekete geçmediğimiz,
beklediğimiz her gün biraz daha
geç kalıyoruz. Depremden
korkuyoruz ama en çabuk da
depremi unutuyoruz” diye
konuştu.

Karnemiz iyi değil
Depremden değil, çürük

binalardan korkulması gerektiğini
aktaran Prof. Dr. Kozanoğlu,
“Eski bina olunca yıkılacak anlamı
da çıkmıyor. Ancak mutlaka bu
binaların kontrol edilmesi

gerekiyor. İzmir’de neredeyse her
iki binadan biri, 1998 öncesi
deprem yönetmeliğine göre
yapılmış. Bu binaların  birçoğu da
35-40 yaşın üzerinde. Net sayı
vermek zor ama ilk etapta 150-200
bin bina acilen kontrol
edilmeli.İzmir’de yüzde 35
civarında da kaçak yapı stokumuz
var. Bu oran, İzmir gibi bir şehir
için yüksek. Kentsel dönüşüm için

güç birliği içinde hareket etmeli,
bu konuya öncelik vermeliyiz.
İzmir’in deprem karnesi pek iyi
değil. Bu en son 30 Ekim 2020’de
meydana gelen depremde de bunu
gördük. İzmir’in 17 Ağustos’u, 6
Şubat’ı olmasın. Yeni bir felaket
de İzmir’de yaşanmasın. Bunun
için zaman kaybetmeden harekete
geçelim. Beklediğimiz her gün geç
kalıyoruz.” 

'İzmir'in gündemi
'deprem' olmalı' 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
Bayındır Süt Fabrikası, güçlenerek
üretime yeniden başladı. İZTARIM AŞ
tarafından fabrikada yapılan iyileştirme
sürecinin ardından, Tire Süt Kooperatifi
ile protokol imzalanarak İzmirli çiftçinin
800 ton sütü işlenmeye alındı. Fabrikada
Büyükşehir’in Süt Kuzusu projesindeki
UHT sütlerin yanı sıra İZMAR markalı
süt, yoğurt ve tereyağı da uygun fiyatla
raflarda yerini almak üzere üretilmeye
başladı.

Fabrikada yürütülen çalışmalar
hakkında bilgi veren İZTARIM Genel
Müdürü Öztürk Kurt, İzmirli küçük
üreticinin alın terinin fabrikada katma
değere dönüştüğünü ifade ederek,
“Bayındır Süt Fabrikası’nda, Tire Süt
Kooperatifi ile yaptığımız sözleşmeyle
yaklaşık 800 ton civarında aldığımız
siparişin ilk 460 tonunu ürettik. Şu an
bantlarda görülen 250 bin adet paket süt
tamamlandı ve kalanları sevkiyatla
dağıtılmak üzere bekliyor. Süt Kuzusu
projesini gelecekte daha iyi
destekleyebilmek için üretimlerimize
devam ediyoruz. Tire Süt Kooperatifi ile
yaptığımız anlaşmada, süt ve

hayvancılık konusunda emek veren
üreticilere destek olabilmek için sadece
süt alarak değil, paketleme konusunda
da destek olarak üreticinin bir nebze de
olsa zorluklarını hafifletmeye
çalışıyoruz” şeklinde konuştu. 

İZTARIM ile yapılan protokolün
küçük üreticiye destek olduğunu ifade
eden Tire Süt Kooperatifi Yönetim
Kurulu Başkanı Osman Öztürk, yeni

dönemde İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın
çalışmalarına destek olmaktan mutlu
olduklarını belirterek, “Amacımız
kırsaldaki küçük üreticinin maddi
durumunu güçlendirmek. Bu da İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin bize
destekleriyle mümkün. Bu anlayışı
sadece ülke geneline yaymalıyız” diye
konuştu. 

Bayındır Süt Fabrikası’nda 
çarklar döndü, üretici güldü

Ayvalık Belediye’sinin “Ayvalık Doğa ve
Kültür Rotaları”  projesi kapsamında
tamamlanan “Ayvalık Tarihi Kent
Dokusu” başlıklı ilk rotanın sunumu,
Vural Sineması Nejat Uygur
Sahnesi’nden gerçekleştirildi. Rotanın
ilk sunumuna; Ayvalık Belediye
Başkanı Mesut Ergin, Ayvalık
Belediyesi Meclis Üyeleri ve Ayvalık
Kent Konseyi üyeleri katıldı. Proje
ekibinin katılımı ile gerçekleştirilen
bilgilendirme ve değerlendirme
toplantısı kapsamında, ilk rotanın
durakları harita üzerinde gösterilerek,
rota üzerinde yer alan 36 durak
hakkında bilgi verildi. Bilgilerin
yerleştirileceği panoların grafik ve
teknik özellikleri ile panolarda yer
alacak QRCode uygulaması, duraklarla
ilgili daha kapsamlı bilgi, belge ve
fotoğraf içerikleri ile oluşacak web
sitesinin tanıtımı yapıldı. 

Ayvalık’ın kültür
rotası belirleniyor

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) İnşaat Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr. Celalettin Kozanoğlu'ndan
İzmir için hayati uyarı geldi. Kozanoğlu, kentte ilk etapta 200 bin binanın kontrol edilmesi gerektiğini söyledi

Çeşme ile
AKUT’tan
işbirliği

Çeşme Belediyesi, afetlere karşı hazırlıklı
bir kent vizyonuyla önemli bir iş birliğine
imza attı. Afet ve olağanüstü durumlarda
karşılıklı acil müdahale, eğitim, operasyon,
lojistik ve toplum bilinçlendirme konularında
işbirliği yapmak üzere, Çeşme Belediyesi ile
AKUT Arama Kurtarma Derneği arasında
protokol imzalandı. Belediye Başkanı Lâl
Denizli ile AKUT adına Yönetim Kurulu 2.
Başkanı Esra Üstünkaya tarafından
imzalanan protokolün imza töreninde,
Belediye Başkan Yardımcısı Banu Ayhan,
Çeşme Belediyesi Afet İşleri Müdürü Zerrin
Güre ve AKUT Yarımada ekibi yer aldı. 

Güçlü bir müdahale
Protokol kapsamında, Çeşme Belediyesi

ile AKUT afet ve olağanüstü durumlara
yönelik eğitim, planlama ve kapasite
geliştirme alanlarında birlikte hareket
edecek. Böylece, afetlere karşı koordineli ve
güçlü bir müdahale sistemi hayata geçirilmiş
olacak. Belediye Başkanı Lâl Denizli, afetlere
karşı hazırlıklı, dayanıklı ve bilinçli bir Çeşme
için önemli bir adım attıklarını belirterek,
“AKUT Arama Kurtarma Derneği ile iş birliği
protokolümüzü imzaladık. Aynı zamanda,
Afet İşleri Müdürlüğümüz bünyesinde
Çeşme Arama Kurtarma (ÇAK) ekibi ile afet
anlarında daha etkin ve koordineli bir yapıyı
hayata geçiriyoruz” dedi.  

Balçova’da
tematik 
köy talebi

Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit’in 23
Nisan nedeniyle koltuğunu Asil Nadir
İlköğretim Okulu 3-C sınıfı öğrencisi 9
yaşındaki Aden Mina Bahçıvanoğlu’na
devretti.  Balçova için önemli projeleri
olduğunu belirten Bahçıvanoğlu, okul giriş ve
çıkış saatlerinde kaza riskinin yüksek
olduğunu, okulların bulunduğu sokak ve
caddelerin belirli süre kapatılarak polis
memuru görevlendirilmesini istedi.
Okullarda olası kazalara karşı acil müdahale
odaları kurulmasını talep eden
Bahçıvanoğlu, boş bir alana çocuklara
meslek öğreten bir tematik çocuk köyü
kurulması için çalışacağını dile getirdi.
Yürüyüş yolu ve ağaçlandırma yapmak
istediğini, çevresinde de çocukların zaman
geçireceği güvenli alanlar oluşturmak
istediğini belirten Bahçıvanoğlu, gelecekte
mimar olmayı hedeflediğini söyledi. 

Trafik düzenlenecek
Başkan Yiğit, Aden’in projelerinden

büyük memnuniyet duyduğunu, okul giriş ve
çıkış saatlerinde trafiğin düzenlenmesi
talebiyle ilgili İlçe Emniyet Müdürü ile
görüşeceğini ifade etti. Başkan
Yiğit,Bahçıvanoğlu’na ziyaretinin ardından
Nutuk ve bir kitabevinde kullanabileceği
hediye çeki armağan etti. Başkan Yiğit ayrıca
Aden Mina Bahçıvanoğlu’na, Başkanlık
yaptığı sürece masasında duran özel
yaptırdığı isimliği de takdim etti.  
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Konak Belediyesi’nin 11 ayrı
merkezde çocuklara ücretsiz okul öncesi
eğitim desteği sağlayan Mutlu Çocuklar
Oyu Evleri’nin, Aziziye Semt
Merkezi’ndeki yenilenen sınıfı hizmete
açıldı. Üst kattaki eski yerinden, daha
geniş ve kullanışlı olan; iç dizaynıyla
çocukların kullanımı için tasarlanan sınıf,
düzenlenen törenle açıldı. İzmir Agora
Lions Kulübü katkılarıyla hazırlanan
sınıfın açılış törenine Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
Uluslararası Lions Dernekleri Konsey
Başkanı Lion Erdal Eminoğlu ve Başkan
Yardımcısı Tülay Tosun, Agora Lions
Kulübü Başkanı Gonca Çizmeci ve
üyeleri, İzmir Kadın Kuruluşları Derneği
Başkanı Gülsen Özkan, Konak Belediyesi
Meclis Üyeleri, muhtarlar, Mutlu
Çocuklar Oyun Evi öğrencileri ve velileri
katıldı. Daha erişilebilir olan ve
çocukların oyun bahçesiyle de temasının
kolaylaştığı sınıfta, tüm iç duvarlar
tadilata sokulurken su ve elektrik tesisatı
da tamamen yenilenerek sıfırdan yapıldı.
Elektrik prizlerinin yerleri değişti,
aydınlatma sistemi yenilendi. Güvenli bir
ortam sağlanan sınıfa çocukların
kullanabileceği nitelikte iki tuvalet
kazandırıldı. Rengarenk bir sınıf ve oyun
alanı çocuklar için hazırlanırken, masa,
sandalye, tüm malzeme ve oyuncaklarda
çocukların zevki göz önüne alındı. 

Adil kent, eşit yurttaş
Törende konuşan Konak Belediye

Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, Mutlu
Çocuklar Oyun Evleri’nin, adil kent, eşit

yurttaş hedeflerinin en önemli yapı
taşlarından olduğunu ifade etti. Başkan
Mutlu konuşmasını şöyle sürdürdü: “Yola
çıkarken adil bir kent, eşit yurttaşlık
demiştik. Konak’taki bütün mahallelerde
yaşayan tüm çocukların eşit olduğu, aynı
olanaklardan yararlandığı bir Konak
hayali kurmuştuk. Bu hayalimizin
Aziziye’de gerçekleşmesinde sevgili
kulübümüzün çok büyük katkısı var. Çok
teşekkür ediyorum. Çocukların keyifle
oynayacağı, çok güzel eğitimler alacağı,
kendilerini mutlu hissedeceği bir mekan
olmuş. Gün, dayanışma günü. Çeşitli
zorluklardan hep birlikte geçiyoruz.
Bizimle dayanıştığınız için,
çocuklarımızla, mahallemizle,
komşularımızla dayanıştığınız, yanımızda

olduğunuz için teşekkürler.”
Uluslararası Lions Dernekleri Konsey

ve Başkan Yardımcısı Tülay Tosun da
Konak Belediyesi’yle birlikte güzel
çalışmalara imza attıklarına dikkat çekti
ve “Lionlar olarak Konak Belediyesi’yle
çok çalışmalar yaptık. Elimizin değdiği
kadar hizmet götürmeye çalışıyoruz. Bu
da çok güzel bir açılış. Agora Lions
Kulübünü, çocuklara dokundukları,
hizmet götürdükleri için gönülden
kutluyorum” dedi. 

Sağlam temeller
Sınıfın hazırlanmasında büyük katkısı

olan İzmir Agora Lions Kulübünün
Başkanı Gonca Çizmeci, yapılan işin
çocukların gözlerine yansıyacağını

vurgulayarak şunları söyledi: “Eğitim
hayatı erken yaşlarda başlar. Küçük yaşta
atılan sağlam temeller çocuklarımızın tüm
hayatına yön verir. Bu yüzden bugün,
burada sadece bir çocuk oyun alanını
değil geleceğe atılan büyük bir adımı
kutluyoruz. Bu süreç kolay olmadı,
zorluklar yaşadık ama büyük Agora ailesi
olarak vazgeçmedik. Çünkü yapılan işin
değeri buradaki çocuklarımızın gözlerine
yansıyacak. Bu başarı hepimizin. Hep
birlikte geleceğe ışık olduk.”  Açılış
konuşmalarının ardından hep birlikte
kurdele kesilerek sınıfın açılışı yapıldı.
Mutlu Çocuklar Oyun Evi öğrencileri de
neşe içinde sınıflarına girerek yeni
oyuncakların tadını çıkardı. Çocukların
gösterisi ise büyük alkış aldı. 

Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Akın’ın, il
genelinde altyapıda başlattığı dönüşüm 20 ilçenin
tümünde aralıksız devam ediyor.  Balıkesir Büyükşehir
Belediyesi’ne bağlı Balıkesir Su ve Kanalizasyon İdaresi
Genel Müdürlüğü ekipleri, Gönen ilçesi Altay
Mahallesi’nde;  kullanımını yitirmiş  içme suyu şebeke
hattı ve kısmi kanalizasyon hattı yenileme faaliyetlerini
başlattı. Bu süreçte hem kanalizasyon hem de içme
suyu şebekesini standartlara uygun şekilde yeniden
inşa edecek BASKİ  çalışmaların tamamla masının
ardından Gönen Belediyesi ekipleri de bölgede üstyapı
yenileme çalışmalarını hayata geçirecek. 

Balıkesir’in içme suyu
şebekesi yenileniyor

Seferihisar Belediyesi, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı’nın 105. yılını büyük bir coşku ve renkli
etkinliklerle kutladı. Seferihisar Çocuk Belediyesi’nde
düzenlenen şenlikte çocuklar doyasıya eğlendi.
Seferihisar Belediye Başkanı İsmail Yetişkin’in
konuşmasıyla başlayan etkinlikte, 23 Nisan’ın yalnızca
bir bayram değil, Türkiye Büyük Millet Meclisi’nin
açıldığı ve Cumhuriyet’in temellerinin atıldığı özel bir
gün olduğuna dikkat çekildi. Başkan Yetişkin, Ulu
Önder Atatürk’ün çocuklara duyduğu güven ve inancın
en büyük göstergesinin 23 Nisan olduğunu vurguladı.

‘Çocuklar mutlu ise
bizler de mutluyuz’

Narlıdere Belediyesi, sosyal
belediyecilik anlayışıyla hayata geçirdiği 2.
El Giysi Bankası ile ihtiyaç sahipleriyle
duyarlı vatandaşlar arasında güçlü bir
dayanışma köprüsü kuruyor. Pakize Ateş
Kadın Danışma Merkezi bünyesinde
yürütülen bu anlamlı proje kapsamında,
kullanılabilir durumdaki ikinci el kıyafetler
özenle ayrıştırılıyor, temizleniyor ve düzenli
bir şekilde teslim edilmeye hazır hale
getiriliyor. Yetişkin ve çocuk
kıyafetlerinden ayakkabılara kadar geniş
bir yelpazeye sahip olan tekstil ürünlerini,
ihtiyaç sahibi vatandaşlar 2. El Giysi

Bankası’na gelerek temin edebiliyor.
Narlıdere Belediyesi, bu projeyle hem
ekonomik zorluklarla mücadele eden
yurttaşlara destek oluyor hem de israfın
önüne geçerek sürdürülebilir bir sosyal
destek ağı oluşturuyor. 2. El Giysi
Bankası’na destek vermek isteyen
vatandaşlar, kullanılabilir durumdaki ikinci
el ya da yeni kıyafetleri Narlıdere Atatürk
Kültür Merkezi içerisinde bulunan Pakize
Ateş Kadın Danışma Merkezi’ne teslim
edebiliyor. Detaylı bilgi almak isteyenler ise
0232 239 73 00 numaralı telefonu arayarak
gerekli yönlendirmelere ulaşabiliyor. 

Narlıdere Belediyesi Giysi Bankası kurdu

‘Mutlu Çocuklar’
sınıflarına kavuştu

Ali Ekber Çiçek
Edremit’te
unutulmadı

Türk Halk Müziği'nin unutulmaz
isimlerinden, sanatçı Ali Ekber Çiçek
vefatının 19. yıl dönümünde Edremit'in
Tahtakuşlar Mahallesi'ndeki mezarı
başında düzenlenen törenle anıldı.

Törene sanatçının kızı Ebru Çiçek'in
yanı sıra Edremit Belediye Başkanı
Mehmet Ertaş, belediye başkan
yardımcıları, belediye meclis üyeleri,
muhtarlar, CHP Edremit İlçe Başkanı
Emin Yalçıntaş ve çok sayıda seveni
katıldı. Anma programı edilen dualarla
başladı. Ardından büyük halk ozanının
unutulmaz eserleri seslendirilerek
sanatçının mezarına karanfil bırakıldı.

19 yıl, dün gibi
Törende konuşan kızı Ebru Çiçek,

"Babam hep derdi ki ektiğimizi
biçeceğiz kızım. Herkes için ufak bir
anlam ama derin bir mana taşıdığına
inanıyorum. Gerçekten ektiğini biçtiği
sizlerle bizlerle hala var olduğunu,
yaşattığımızı, onu hissettiğimizi,
inanarak ve gerçekten bu
samimiyetinizi görerek şahit oluyorum.
Çok mutluyum sizlerle birlikte
olduğumuz için. Ama babamın hüznü
,19. senesi gerçekten inanılır gibi değil,
sanki dün gibi. İyi ki varsınız." dedi.

Daha sonra Türk halk müziğinin
unutulmaz ismini özlemle anmak için
toplandıklarını ifade ederek sözlerine
başlayan Edremit Belediye Başkanı
Mehmet Ertaş, "Kendine has üslubuyla,
içtenliğiyle ve türküleriyle yüreğimize
işleyen değerli sanatçımızı hiçbir zaman
unutmayacağız. Bizlere ölümsüz
eserler bırakan, bu toprakların sesi
olan, bizleri ezgileriyle birbirimize
bağlayan o eşsiz sanatıyla Ali Ekber
Çiçek daima yaşayacaktır. Büyük
ozanın türküleri dilimizden
düşmeyecek, kalbimizde yaşamaya
devam edecektir." dedi. Törenin
ardından Tahtakuşlar Mahallesi'nde
sanatçı için hayır yemeği verilerek pilav
ve ayran ikramı yapıldı.

������������������������������������������������������������
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Hangi Deprem? 
Hangi Profesör?

İstanbul 6.2 büyüklüğündeki
depremle beşik gibi sallandı.

Kimi “Eyvah deprem, yıkılıyor bina”
dedi, kimi “Bu sefer geliyor galiba”
dedi...

Ama asıl deprem, profesörler
arasında oldu.

Yer sarsıldı, ama bilim yerle bir oldu.
Birbirine zıt 5 bilim insanı,

kafamızda 7.5 büyüklüğünde kaos
oluşturdu

*Prof. Dr. Şener Üşümez hoca dedi
ki: “Merak etmeyin, daha büyük ve
derin olmaz”

*Prof. Dr. Celal Şengör hoca
kameraya biraz fazla yakınlaşıp dedi ki:

“Bu, asıl büyük depremin öncüsü
olabilir!”

Prof. Dr. Naci Görür Hoca çıktı ve
net konuştu:

“Beklenen deprem yedinin
üzerinde!”

Tam bunları sindiriyoruz, Prof. Dr.
Ahmet Ercan sahneye çıktı:

“Marmara’da büyük bir gerginlik
boşaldı”

O an hepimiz rahatladık. 
Ama bu da yetmedi.
Bir yandan aktif bilim insanları, diğer

yandan emekli olanlar...
Prof. Dr. Hasan Sözbilir, “Emekli

hocalar medyatik” dedi.
Vatandaş ne yapsın?
Biri “kaç” diyor, öteki “kal.”
Biri “geliyor,” öteki “gitti.”
Kimine göre ‘öncü,’ kimine göre

‘soncu.’
Zaten binalar çürük, bilim de

çatladı.
Biz neye inanalım?
Veriye mi, kariyere mi?
Tweet’e mi, makaleye mi?
Aktif olana mı, emekli olana mı?
Şimdi herkesin elinde telefon,

gözler haberlerde:
“Prof. X ne dedi?” “Prof. Y onun

dediğini yalanladı mı?”
Milyonlarca yurttaşın kafaları

karışık…
Evi güçlendirmek pahalı.
Çadır almak için ya para ya da

‘torpil’ lazım.
Madem depremi durduramıyoruz…
Hiç değilse bilim insanlarımızı

birbirine çarpıştıralım.
Bari sosyal fay hattında biraz

eğlenelim!

MEHMET İNMEZ

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
tarımsal üretime destek olmak için 400 bin atalık
sebze fidesi dağıtımına başladıklarını söyledi

Bornova Belediyesi, sağlıklı gıdaya erişimin
kolaylaşması ve tarımsal üretime destek olmak
amacıyla 400 bin atalık sebze fidesi dağıtımına
başladı. Başkan Ömer Eşki, doğayla barışık ve
üreten bir Bornova hedefiyle çalıştıklarını
vurguladı. Mayıs ayında ise kırsal üreticilere 10
çeşit fide daha ulaştırılacak.  Bornova Merkez
Pazaryeri’nde düzenlenen törende vatandaşlara
ilk etapta sofralık domates, uzun siyah patlıcan
ve sivri tatlı biber fidesi dağıtıldığı etkinlik
büyük ilgi gördü.

Yazlık Sebze Fidesi Dağıtım Töreni’nde
konuşan Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Tarımsal Hizmetler Müdürlüğümüz büyük bir
emek verdi, kendilerine teşekkür ediyorum. Bu
yıl 400 bin fide dağıtacağız. Bornova sizlerle
daha güzel olacak. İnşallah hep birlikte daha
güzel işlere imza atacağız. Doğayla barışık ve iç
içe şekilde ülkemizi daha yaşanabilir bir yer
haline getireceğiz. Bu topraklar bizim
geleceğimiz. Üreten bir Bornova’yı hep birlikte
kuracağız” dedi.Mart ayında kırsal mahalle
muhtarlarıyla bir araya gelerek talepleri toplayan
Bornova Belediyesi, bu doğrultuda 10 farklı
sebze fidesini Mayıs ayının ilk haftasında kırsal
üreticilerle buluşturacak. Böylece hem tarımsal
üretim artacak hem de üreticinin maliyeti
azalacak.

Karşıyaka Belediyesi, geçen yaz
meydana gelen tarihi yangın felaketinden
etkilenen Sancaklı’da vatandaşlara zeytin
fidanı dağıttı. Doğanın yeniden
yeşermesine katkı sunmak ve bölge
halkına destek olmak amacıyla
gerçekleştirilen etkinlikte her haneye
beş adet fidan takdim edildi.
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,
“Yaralarımızı dayanışmayla
sarıyor; barışın ve direncin
simgesi zeytin fidanlarıyla
hem doğayı hem
geleceğimizi yeniden
yeşertiyoruz” dedi.

Geçtiğimiz yıl ağustos
ayında İzmir’in
ciğerlerini yakan orman
yangınlarının en çok
etkilediği bölgelerden biri
olan Sancaklı köyünde,
Karşıyaka Belediyesi
tarafından başlatılan
dayanışma çalışmaları devam
ediyor. Yangın sonrası
yaraları sarmak için kapsamlı
hizmetler sunan belediye, bu

kez bölgedeki 75 haneye 5’şer adet olmak
üzere toplam 375 zeytin fidanı dağıttı.
Fidan dağıtımı sırasında köy meydanında
bir araya gelen vatandaşlar, destekten

duydukları memnuniyeti dile getirerek
Karşıyaka Belediyesi’ne teşekkürlerini
iletti. Zeytin fidanları, hem tarımsal
üretime katkı sağlayacak hem de
yangında yok olan yeşil örtünün
yeniden canlanmasına vesile olacak. 

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal, “Geçtiğimiz yıl bu

topraklarda yaşanan yangın
hepimizin içini yaktı.

Karşıyaka Belediyesi
olarak felaketin
gerçekleştiği günden bu

yana yaralarımızı sarmak
için vatandaşlarımızla el ele

mücadele etmeye devam
ediyoruz. Zeytin ağacı hem barışın
hem direncin simgesidir. Bu fidanlarla
yalnızca toprağı değil, dayanışmayla
geleceğimizi de yeşertiyoruz.
Yaralarımızı sarmak için halkımızla
omuz omuza çalışmaya devam
edeceğiz” diye konuştu.

Bayraklı Belediyesi,
vatandaşlara daha hızlı, kaliteli
ve etkin hizmet sunmak
amacıyla sürdürdüğü dijital
dönüşüm çalışmaları kapsamda
ilçenin tüm cadde ve sokaklarını,
360 derece panoramik
görüntüleme kamera sistemiyle
kayıt altına alıyor. Çekilen
görüntüler daha sonra mobil
haritalama sistemiyle dijital
ortama aktarılacak ve imar
planlamasından altyapı
çalışmalarına, tabela ve çevre
düzenlemelerinden kaçak yapı
tespitine kadar birçok alanda
kullanılacak. Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, "Mobil
haritalama sistemi sayesinde
ilçemizin tamamı dijital olarak
en güncel haliyle görüntüleniyor.
Bu veriler, özellikle teknik
birimlerimiz tarafından yoğun
olarak kullanılacak ve bir çok
alanda daha hızlı çözümler
üretmemize destek olacak" dedi.

Bayraklı'nın tüm sokakları,

özel sensörler ve kameralarla
donatılmış mobil haritalama
aracı tarafından detaylı şekilde
taranmaya başlandı. Yüksek
çözünürlüklü 360 derece
görüntülerle sokakların güncel
hali kayıt altına alınarak dijital
ortama aktarılıyor. Bu sistem

sayesinde ilçenin tüm cadde ve
sokakları dijital olarak kayıt
altına alınacak. Elde edilen
veriler, imar planlarından altyapı
çalışmalarına, çevre
düzenlemelerinden kaçak yapı
tespiti ve kentsel dönüşüm
süreçlerine kadar birçok alanda

kullanılacak. Ayrıca, bozuk
yollar, kaldırımlar, tabela ilan ve
reklamlardaki kayıp kaçaklar ile
işgaliye alanları gibi sorunlu
yerler kolayca tespit edilebi-
lecek. Sistem, vatandaşların
taleplerine daha hızlı yanıt
verilmesine de olanak tanıyacak.

Doğayla barışık, üreten Bornova 

Karşıyaka Belediyesi’nden 
Sancaklı’da fidan dayanışması

Bayraklı’da dijital
dönüşüm başladı

Turgutlu’da kapsamlı
yol çalışması başladı

Turgutlu Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri, Atatürk
Mahallesinde kapsamlı bir yol yenileme
çalışmasına başladı. Mahallenin
yıllardır süregelen yol sorununu
çözmek amacıyla başlatılan çalışma iki
etap halinde yürütülüyor. Çalışmaların
ilk etabında, zamanla deformasyona
uğramış, vatandaşların günlük
yaşamını zorlaştıran Avar, Nakış,
Olcay, Baraj, İrem ve Kılıç Geçidi
Sokaklarındaki mevcut yollar tamamen
kaldırıldı. Yerine modern görünümlü
parkeler döşenecek. İkinci etapta ise
Şanlı, Can, Şamil, Alban, Emre, Nadi,
Turgut Reis, Şehit Sezai Zorlubaş,
Katip, Ercan ve Levent Sokakta aynı
şekilde yol kaldırma ve hazırlık işlemleri
gerçekleştirilecek. Çalışmalar
tamamlandığında Atatürk Mahallesi,
düzenli ve konforlu yollarıyla yepyeni
bir görünüme kavuşacak.
Atatürk Mahallesinde, başlayan yol
yenileme çalışmaları kapsamında
toplamda 30 bin 575 m2 parke, 8 bin
630 metre bordür taşı döşenecek.
Kaldırımlara ise 10338 m3 beton
uygulaması yapılacak. Turgutlu
Belediye Başkanı Çetin Akın,
“Hemşehrilerimizin daha güvenli,
konforlu ve modern yollar kullanması
için ekiplerimiz sahada yoğun bir mesai
harcıyor. Turgutlu’nun her mahallesine
eşit hizmet anlayışıyla yaklaşıyor,
ihtiyaç duyulan her noktaya
dokunmaya devam ediyoruz. Atatürk
Mahallesinin yıllardır süregelen yol
sorununu çözüme kavuşturuyoruz”
dedi.
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Bu veriler önemli
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal,"Mobil haritalama sistemi sayesindeilçemizin tamamı dijital olarak kayıt al-tına alınıyor. Bu veriler, imar planların-dan altyapı çalışmalarına, çevredüzenlemelerinden trafik yönetiminekadar birçok alanda kullanılacak. Aynızamanda vatandaşlarımızın taleplerinedaha hızlı yanıt vermemize olanaktanıyacak. Amacımız, özellikle teknikbirimlerimizde çalışan personelimiziteknolojik açıdan daha donanımlı halegetirmek ve Bayraklı'yı her alanda gele-ceğe taşımak" dedi.

Başkan Yıldız Ünsal, “Yaralarımızı dayanışmayla sarıyor; barışın ve direncin sim-
gesi zeytin fidanlarıyla hem doğayı hem geleceğimizi yeniden yeşertiyoruz” dedi



Aydın Büyükşehir Belediyesi,
2014 yılından bu yana yerel
tarımın güçlendirilmesi ve ata
tohumlarının gelecek nesillere
aktarılması amacıyla sürdürdüğü
çalışmalara devam ediyor. Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, yerli tohumların
korunmasının kültürel bir
sorumluluk olduğuna dikkat
çekerek, “Atalarımızdan bizlere
miras kalan yerli ve milli
tohumlarımızı gelecek nesillere
aktarmaya devam edeceğiz. Tüm
vatandaşlarımızın da yerel tarım
ürünlerine bizler gibi sahip
çıkmalarını istiyoruz'' dedi.

Ata Tohumları Projesi
kapsamında, kışlık ve yazlık
olmak üzere yılda toplam 3
milyon fide dağıtan Aydın
Büyükşehir Belediyesi, yerli ve
milli tarım değerlerinin
yaşatılması adına önemli bir
başarıya imza attı. Belediyeye ait
seralarda büyük bir titizlikle
hazırlanan fideler, hem üreticiye
hem de vatandaşlara doğrudan
katkı sağlıyor. 

Büyükşehir Belediyesi’nin her
yıl düzenli olarak gerçekleştirdiği
fide dağıtımları vatandaşlardan
büyük ilgi görüyor. Kent
genelinde devam eden bu
uygulama, Aydın’da yerli üretimin
yaygınlaştırılmasına önemli katkı
sağlıyor. Ata Tohumları Projesi
yerel kalkınma hedefleri
doğrultusunda bölgesel bir başarı
hikâyesine dönüşmüş durumda.
Büyükşehir Belediyesi bünyesinde

kurulan seralarda özenle
yetiştirilen fideler, her yıl binlerce
vatandaşa ücretsiz olarak
ulaştırılıyor. Böylece hem çiftçiler
hem de evlerinin bahçelerinde
üretim yapmak isteyen vatandaşlar
destekleniyor.

Ata Tohumları Projesi
kapsamında yerel değerlerin
korunmasında ve gelecek nesillere
aktarılmasında öncü rol oynayan
Çerçioğlu, “Biz bu topraklarda

üretmenin, alın terinin ve yerli
tohumun değerini çok iyi
biliyoruz. Tarımı desteklemek,
çiftçimizi güçlendirmek ve
gelecek kuşaklara sağlıklı yarınlar
bırakmak bizim en temel
sorumluluklarımızdan biri. Bu
yüzden ata tohumlarımızı sadece
korumuyor, aynı zamanda
üretmeye ve yaygınlaştırmaya
devam ediyoruz” dedi. 
n BU BİR İLANDIR 

Aydın Büyükşehir Belediyesi,
olası afetlere yönelik
gerçekleştirdiği çalışmalarına
devam ediyor. 

Aydın Büyükşehir Belediyesi,
deprem riskine karşı aldığı
tedbirlerle, il genelinde yapıların
güvenliğini araştırarak vatandaşları
olası afetlere karşı bilgilendiriyor.
Büyükşehir Belediyesi tarafından il
genelinde, 2001 yılı öncesi yapılan
5 kat ve üzerindeki yapılar için
karot, beton dayanımı, demir
donatı tespiti ve rezonans testleri
ücretsiz bir şekilde
gerçekleştiriliyor. 

Aydın'da yaşanabilecek deprem
riskine karşı önemli bir adım atan
Aydın Büyükşehir Belediyesi,
binaların güvenliği konusunda da
hassas. Vatandaşlar, gerekli
belgelerle Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı’na başvurarak ücretsiz
bir şekilde oturdukları yapıların
depreme dayanıklılığını
öğrenebiliyor. 

Verilen hizmet ile vatandaşların

apartmanlarının her katındaki
kolon ve kirişlerden numuneler
alınıyor. Ekipler, binanın içindeki
taşıyıcı sistem elemanlarının
projeye uygunluğunu kontrol edip
rölövesini çıkarıyor. Daha sonra
röntgen cihazı ile kolon içindeki
donatılar tespit ediliyor. Sıyırma
işlemleri yapılarak taşıyıcı sistem
içindeki demir donatıların çap ve
adetleri belirleniyor.  Numunelerin
dayanımları, yine Büyükşehir
Belediyesi’nin
TÜRKAK sertifikalı
laboratuvarında
değerlendiriliyor,
sonuçlar
vatandaşlara
kapsamlı bir rapor
olarak iletiliyor.

Efeler ilçesi
Mimar Sinan
Mahallesi’nde
bulunan 7 katlı
bir binada
yaşayan Orhan
Demir,

başvuruları üzerine gerçekleştirilen
testten memnun kaldıklarını
belirterek Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti. Demir,
“Deprem korkutucu bir gerçek,
bizlerin de güvenlik önemlerini
almamız gerekiyor. Büyükşehir
Belediyesi’nde böyle bir hizmet
olduğunu duyduk, apartman

sakinlerimiz ile birlikte karar
alarak müracaatımızı

gerçekleştirdik. Bizlere kısa
zaman içerisinde dönüş

sağlayarak binamızı
detaylı bir şekilde

incelediler. Bodrum
katından en üst

kata kadar
karotlar alındı,
testler yapıldı.
Yapılan test
sonucu binamız
çok şükür
sağlam çıktı.
Depreme
hazırlıklı

olmak çok önemli, can
güvenliğimiz için tedbirimizi
almalıyız. Belediyemiz bu konuda
bize çok yardımcı oldu, artık
kendimizi daha güvende
hissediyoruz. Herkes Büyükşehir
Belediyesi’ne başvuru yapabilir,
bu testi tamamıyla ücretsiz bir
şekilde yaptırabilir. Özlem
Başkanımıza bu hizmetinden
dolayı çok teşekkür ederiz” diye
konuştu.

Olası afetlere karşı
çalışmalarının süreceğini belirten
Başkan Çerçioğlu,
“Vatandaşlarımızın can ve mal
güvenliği bizim her zaman
önceliğimizdir. Olası afetlere karşı
vatandaşlarımız ile güç birliği
içerisinde çalışmaya devam
edeceğiz. Tüm vatandaşlarımızı
Büyükşehir Belediyemize başvuru
yaparak deprem riskine karşı
binalarının sağlamlığını kontrol
ettirmeye davet ediyorum”
ifadelerini kullandı. n BU BİR

İLANDIR 

Aydın Ata tohumlarına sahip çıkıyor

Efeler ve Nazilli ilçelerinde bulunan Kent
Lokantaları’nda 4 çeşit yemeği
vatandaşlar ile buluşturan Aydın
Büyükşehir Belediyesi’nin çay severler
için yeni kampanyası başladı.

Uygun, ekonomik, kaliteli ve lezzetli
yemekleri uygun fiyatlar ile buluşturan
Aydın Büyükşehir Belediyesi’nin
çalışmaları devam ediyor. Efeler ilçesinde
Havuz Kafe içerisinde bulunan Kent
Lokantası’nda ve Nazilli ilçesinde Park
Kafe içerisinde bulunan Kent

Lokantası’nda 4 çeşit yemeği vatandaşlar
ile buluşturan Büyükşehir Belediyesi,
yemeğin ardından çay içmek isteyen
vatandaşları da unutmadı. Büyükşehir
Belediyesi Kent Lokantaları’nda 4 çeşit
yemeğin yanında çay 1 TL karşılığında
satılmaya başlandı. Haftanın her günü
saat 12:00 ile 15:00 arasında vatandaşlara
sunulan uygun fiyatlı yemeklerin ardından
artık çay keyfi de yaşanacak. Yemek alan
vatandaşlar çayı 1 TL karşılığında
içebilecek. n BU BİR İLANDIR 

Aydın Kent Lokantaları’nda çay 1 TL!

Aydın Büyükşehir 
depreme 

hazır
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Aydın Büyükşehir 
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Yenipazar’ın 
yolları
yenileniyor

Aydın Büyükşehir Belediyesi, kent
genelinde vatandaşlar için daha güvenli ve
konforlu yollar oluşturmaya devam ediyor.
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’nun öncülüğünde gerçekleştirilen
çalışmalar vatandaşlardan tam not alıyor.

Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı ekipleri, Yenipazar’da
gerçekleştirdikleri çalışmaları hız kesmeden
sürdürüyor. Büyükşehir Belediyesi ekipleri,
ilçede bulunan Karaçakal Mahallesi ile
Karacaören Mahallesi’ni birbirine bağlayan,
birçok farklı mahalleye ulaşımı sağlayan
yolda yenileme çalışmalarına başladı.

Genişletme çalışması gerçekleştirilecek
olan yolda kazı işlemlerine başlandı. Kazı
işlemlerinin ardından asfalt çalışması
gerçekleştirilecek olan yol, çizgi çekiminin
ardından Yenipazarlıların hizmetine
sunulacak.  İlçenin dört bir yanında
Büyükşehir Belediyesi tarafından
gerçekleştirilen çalışmalardan memnuniyet
duyduklarını belirten Yenipazar Belediye
Başkanı Malik Ercan, Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’na
teşekkür etti. Başkan Çerçioğlu’na bir
teşekkür de Karaçakal Mahallesi Muhtarı
Şuayip Acar’dan geldi. Acar, “Karaçakal ile
Mestanlar yolumuzun genişletme çalışması
belediye başkanımızın ve Büyükşehir
Belediye Başkanımızın desteği ile
başlamıştır” ifadelerini kullandı. 
n BU BİR İLANDIR 

Kuşadası 
sezona 
hazır

Aydın Büyükşehir Belediyesi’nin
mesai saati gözetmeden sürdürdüğü
çalışmaları vatandaşlar tarafından da
takdirle karşılanıyor. Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı,
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi
Başkanlığı ile Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı ekipleri, turizmin başkenti
Kuşadası’nın tüm mahallelerinde
hazırlıklarına devam ediyor.

Yaklaşan turizm sezonu öncesinde
çalışmalarına devam eden ekipler ilçe
genelinde bakım, temizlik ve peyzaj
çalışmaları gerçekleştirdi. Ege Denizi’nin
büyüleyici mavisinin Aydın’ın eşsiz doğası
ile buluştuğu Kuşadası’nda Büyükşehir
Belediyesi tarafından gerçekleştirilen
çalışmalardan memnuniyet duyduklarını
belirten esnaf ve vatandaşlar, Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti.

Çalışmaların devam edeceğini
belirten Başkan Çerçioğlu, "Güzel
Aydınımızın dört bir yanında
çalışmalarımızı sürdürüyor,
hizmetlerimizi vatandaşlarımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz.
Vatandaşlarımızın en iyiyi hak ettiğini
bilerek 17 ilçemizin tamamında
çalışmalarımızı sürdüreceğiz" ifadelerini
kullandı. n BU BİR İLANDIR 

Başkan Çerçioğlu, “Vatandaşlarımızın can ve mal güvenliği önceliğimizdir” dedi  

Belediye tarafından il genelinde, 2001 yılı öncesi yapılan 5 kat ve üzerindeki yapılar için karot,
beton dayanımı, demir donatı tespiti ve rezonans testleri ücretsiz bir şekilde gerçekleştiriliyor 



Kuşadası Belediye Başkanı
Ömer Günel’in kente değer ve kalite
katacak vizyon projeleri hızla
yükselirken İkinci Bahar Merkezi,
Otizm Yaşam Destek Merkezi,
Kadın Danışma Merkezi ve Çocuk
Gelişim Merkezi gibi
hemşehrilerinin yaşamını
kolaylaştıracak sosyal tesisler de bir
bir tamamlanmaya başladı. 

Başkan Ömer Günel, bir yandan
“modern ve estetik bir turizm” kenti
tasarlamak için önemli çalışma ve
projeleri yaşama geçirirken bir
yandan da farklı kesimlerden kent
sakinlerine sosyal, kültürel ve eğitim
alanlarında destek sunacak sosyal
tesisleri kente kazandırmayı
sürdürüyor. 

İLK KENT MEYDANI 
Görevde olduğu 2019 yılından

bu yana Kuşadası’nı tarihinin en
büyük yatırımı ile tanıştıran Başkan
Ömer Günel’in en önemli
projelerinden birisi olan Kuşadası
Lütfi Suyolcu Kent Meydanı ve
Yaşam Merkezi’nin inşaatı eski
belediye hizmet binasının
bulunduğu inşaatı sürüyor. Projenin
tamamlanması ile Kuşadası ilk kez
bir kent meydanına kavuşacak. 

HEMŞEHRİLİK DUYGULARI
Toplam 20 bin metrekarelik alan

üzerinde inşa edilecek ve yüzde 45’i
yeşil alandan oluşacak Kent
Meydanı projesi kapsamında
etkinlikler için kullanılmak üzere
500 kişilik amfi tiyatro, 38 dükkan,
600 araç kapasiteli 2 katlı otopark,
çocuk oyun alanları ve yürüyüş
yolları yer alacak. Kültür-sanat ve

sosyal etkinlik alanları ile
Kuşadası’na değer katacak Lütfi
Suyolcu Kent Meydanı ve Yaşam
Merkezi, özel günlerde ev sahipliği
yapacağı resmi kutlama ve törenler
ile de kent sakinlerinin birlik,
beraberlik, dayanışma ve
hemşehrilik duygularını
güçlendirecek.

TEK ÇATI ALTINDA 
Kuşadası Belediyesi tarafından

kentin kültür, sanat ve spor
faaliyetlerini tek bir çatı altında
toplamak amacıyla eski toprak saha
olarak bilinen alanda yapımına
başlanan 'Kuşadası Yaşam, Kültür
ve Spor Merkezi’nin inşası hızla
ilerliyor. Bu kapsamda eski toprak
saha olarak bilinen alanda yoğun
mesai harcayan ekipler, zemin
iyileştirme çalışmaları ile otoparkın
diyafram duvarlarının yapımını
tamamladı. 

FARK YARATACAK 
İnşası Lütfi Suyolcu Kent

Meydanı ve Yaşam Merkezi ile eş
zamanlı olarak devam eden projenin
2026 yılının Nisan ayında bitirilerek
hizmete açılması planlanıyor.
Yaklaşık 10 bin metrekare alan
üzerinde inşa edilen 'Kuşadası
Yaşam, Kültür ve Spor Merkezi’nde
tiyatro ve etkinlik salonu, engelsiz
yaşam merkezi, rekreasyon ve spor
ile sosyal donatı alanları
barındıracak. Konumu ve imkânları
ile de fark yaratacak olan Kuşadası
Yaşam, Kültür ve Spor Merkezi,
kentin sosyal hayatına da önemli bir
canlılık getirirken otopark sorununu
da hafifletecek.

DESTEK MERKEZİ  
Otizmli bireylere destek ve

rehabilitasyon sağlama konusunda
bölgenin en büyük ve donanımlı
merkezi olarak hizmet verecek olan
Kuşadası Belediyesi Nazik
Bekmezci Otizm Yaşam ve Destek
Merkezi’nin kapıları açmasına sayılı
günler kaldı. 4 bin metrekarelik
kapalı alan üzerinde hayırsever iş
insanı Ali Bekmezci’nın katkılarıyla
inşa edilen Kuşadası Otizm Yaşam
ve Destek Merkezi, otizmli
bireylerin özel ihtiyaçları
doğrultusunda tasarlanan ve
detayları ile fark yaratan bir
kompleks olarak kentin ve bölgenin
önemli bir ihtiyacını giderecek. 

SANAT VE SPOR 
Açık ve kapalı spor, oyun ve

etkinlik alanlarına sahip olan merkez
müzik, resim, seramik ve dans gibi
sanatsal etkinliklere uygun alan ve
ekipmanları ile de otizmli bireylerin
gelişimlerini destekleyecek.
Merkeze devam eden otizmli
bireyler sanat ve spor aracılığıyla bir
yandan yaratıcılıklarını geliştirme
olanağı bulurken bir yandan da spor
ve takım oyunları aracılığıyla
fiziksel ve sosyal olarak gelişecek.
Açık alanda yer alan yüzme havuzu
ve özel oyun grupları da otizmli
bireylerin temiz havada aktivitede
bulunmasına olanak sağlayacak. 

ÇALIŞAN KADINLAR
Kuşadası Belediyesi tarafından
kadınlara ücretsiz hukuki, psikolojik
danışmanlık hizmeti vermek ve
çalışan ebeveynlere çocuklarının
bakımında destek sağlamak
amacıyla inşa edilen Çocuk Gelişim
Merkezi ve Kadın Danışma
Merkezi’nin yapımı tamamlandı.
Merkez, son hazırlıkların ve
kontrollerin ardından kısa süre
içerisinde Türkmen Mahallesi’nde

hizmet vermeye başlayacak. 

DESTEKLER SUNULACAK 
Kuşadası’nda yaşayan kadınların

yaşadıkları sorunlar ile ilgili olarak
ücretsiz hukuki ve psikolojik

danışmanlık hizmeti alabilecekleri
ve çeşitli alanlarda düzenlenecek
eğitim programlarına
katılabilecekleri merkez, çalışan
ebeveynlerin çocuklarının bakımı ve
eğitimi ile ilgili olarak da önemli bir
işlev üstlenecek. Çalışan ebeveynler
işe giderken çocuklarını güvenle
merkeze bırakabilecek. 1452
metrekare alan üzerine inşa edilen
merkezde, kütüphane,
iklimlendirme odası, yemekhane ve
mutfak, etkinlik, uyku, rehberlik,
oyun, psikolog ve terapi odaları ile
avukatlık ofisi bulunuyor.

GENÇLİK MERKEZLERİ 
Kuşadası Belediye Başkanı

Ömer Günel’in önemli projelerinden
bir diğeri olan İkinci Bahar ve
Gençlik Merkezlerinin ilki Davutlar
Mahallesi İbrahim Saka Parkı’nda

yapıldı. Kısa süre içerisinde hizmet
vermeye başlayacak olan merkez
emekliler ve gençler için olmak
üzere iki bölümden oluşuyor.
Emeklilere ve gençlere çeşitli
kültürel ve sanatsal etkinliklere
katılma ve sosyalleşme olanağı

verecek olan
merkezde açık
hava sineması,
kafeterya,
dinlenme alanları,
toplantı odası,
sağlık odası ve
kitap kafe gibi
sosyal alanlar yer
alıyor. 

TENİS
KULÜBÜ 

Kuşadası
Belediyesi
tarafından yapımı
tamamlanarak
kullanıma açılan
Kuşadası Tenis
Kulübü, kapılarını

açtığı günden bu
yana büyük ilgi görüyor. Kadınlar
Denizi Mahallesi Kasım Yaman
Caddesi’nde 6 bin metrekarelik alan
üzerine inşa edilen tesis, ev sahipliği
yaptığı uluslararası standartlara
sahip gece aydınlatmalı 4 tenis kortu
ve 1 antrenman kortu sayesinde  ilk
günden itibaren doldu. Tenis
kortlarının yanı sıra spor alanı ve
aletleri, çocuk oyun grubu, yürüyüş
yolları, kafeterya, seyirci tribünleri
ve 900 metrekarelik yeşil alanı ile de
kente değer ve kalite katan Kuşadası
Tenis Kulübü, sporseverlerden tam
not aldı. Tenise yeni başlamak
isteyenlerin uzman antrenörler
tarafından verilecek bireysel ve grup
eğitimlerine de katılabileceği
Kuşadası Tenis Kulübü’nde Adalı
Kart sahiplerine yüzde 50 indirim
uygulanıyor. Bu Bİr İLANDır

İzmir Büyükşehir
Belediyesi Meslek
Fabrikası’nın gençlere
kahve hazırlama ve
sunma konusunda
mesleki beceri
kazandırmak amacıyla
hayata geçirdiği Mobil
Barista Otobüsü, sınırları
aştı. Kuşadası’nda
kurulan Mobil Barista
Otobüsü’nde eğitim alan
gençler, sertifikalarına
kavuşarak istihdam
kapısını araladı.

Kahve hazırlama ve
sunma eğitimi verilen
İzmir Büyükşehir
Belediyesi Meslek
Fabrikası Mobil Barista
Otobüsü, bu kez
Kuşadası’nda hizmet
verdi. Başlangıç
düzeyinde 20 saatlik
barista eğitimi alan 12
genç; Kuşadası Belediye
Başkanı Ömer Günel ve
İzmir Büyükşehir
Belediyesi Meslek
Fabrikası Müdürü Zeki
Kapı’nın da katılımıyla
sertifikalarını almaya

hak kazandı. Başkan
Ömer Günel, gençlerin
yeni yetenek ve beceri
kazanmalarının önemine
dikkat çekerek eğitime
vesile olan İzmir
Büyükşehir Belediyesi
Başkanı Dr. Cemil
Tugay’a ve Kuşadası
Kadınca Platformu’na
teşekkür etti. 

İlk grup oldular
Başkan Günel, turizm

kentlerinde hizmet
sektörünün büyük önem
taşıdığını belirterek
İzmir Büyükşehir
Belediyesi ile yeni nesil
kahve hazırlama ve
sunma eğitimi
konusunda başlayan iş
birliğinin devam
edeceğini söyledi. İsmail
Cem Dostluk ve Barış
Meydanı’nda bulunan
Mobil Barista
Otobüsü’nde düzenlenen
etkinlikle sertifikalarını
alan 12 genç, İzmir
dışından eğitime katılan
ilk grup oldu.

Efeler Belediye Başkanı Anıl
Yetişkin’in üreticilere yönelik
destek çalışmaları aralıksız
sürüyor. Aşağı Kayacık Mahallesi
Kavacık Mevkii Elmacık Sokak’ta,
özellikle yaz aylarında yaylalara
göç eden mahalle sakinlerinin
kullandığı yayla yolunda oluşan
hasar, Efeler Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü ekiplerinin
müdahalesiyle kısa sürede
giderildi. Aşağı Kayacık Mahallesi
Kavacık Mevkiide yaşayan
vatandaşlar, yoğunlukla ceviz,
kiraz, kestane ve fasulye üretimi
yapıyor. Yaz aylarında

yaylalardaki evlerine göç eden
mahalle sakinlerinin ulaşımda
kullandığı yayla yolu, yağışlar
nedeniyle büyük zarar gördü.
Aşağı Kayacık Mahalle Muhtarı
Mehmet Yaşar durumu Başkan
Yetişkin’e ileterek, yolun
yapılmasını talep etti. Başkan
Yetişkin ise, bir hafta gibi kısa bir
sürede mahallelinin talebini
gerçekleştirdi. Yoğun yağışlar
sonrası bozulan ve kullanılamaz
hale gelen yaklaşık 10
kilometrelik yayla yolu, kepçe ve
greyder desteğiyle açıldı,
genişletildi ve düzenlendi. 

Efeler Belediyesi üreticinin
yol çağrısına kulak verdi
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Kuşadası’nda projeler 
bir bir tamamlanıyor

Kuşadası’nda projeler 
bir bir tamamlanıyor

Kuşadası’nda projeler 
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Kuşadası’nda projeler 
bir bir tamamlanıyor

Kuşadası’nda projeler 
bir bir tamamlanıyor

Kuşadalı gençler Mobil Barista 
Otobüsü’nden sertifikasını aldı
Barista eğitimi alan 12  genç; Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel ve İzmir
Büyükşehir Belediyesi Meslek Fabrikası Müdürü Zeki Kapı’dan sertifikalarını aldı
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Bodrum Kent Konseyi Tanıtım ve
Etkinlik Çalışma Grubu ile Unesco
Türkiye Milli Komisyonu tarafından
gerçekleştirilecek olan Bodrum
Uluslararası Hıdrellez Şenliği’nin basın
toplantısı yapıldı. 

Muğla Büyükşehir Belediyesi, Bodrum
Kaymakamlığı, Bodrum Belediyesi,
Bodrum Ticaret Odası, BODER
destekleriyle Kumbahçe Giritli Teyze
Plajında 3-4 ve 5 Mayıs tarihlerinde
düzenlenecek olan Bodrum Uluslararası
Hıdrellez Şenliği’nin basın toplantısı Çarşı
Mahallesinde bulunan Han 1771’ de
gerçekleşti. 

Basın toplantısına Bodrum Belediye
Başkanı Tamer Mandalinci’yi temsilen
Meclis Üyesi Genel Koordinatör Emel
Çakaloğlu, Bodrum Kent Konseyi Başkanı
Gamze Türk Oğuz, Bodrum Kent Konseyi
Etkinlik ve Tanıtım Çalışma Grubu
Temsilcisi Didem Pekdemir, Kumbahçe
Mahalle Muhtarı Zehra Bilgin ve basın
mensupları katıldı. Bodrum Uluslararası
Hıdırellez Şenliği’nin UNESCO destekli
bir etkinlik olarak hayat bulduğunu

belirten Bodrum Kent Konseyi Etkinlik ve
Tanıtım Çalışma Grubu Temsilcisi Didem
Pekdemir gerçekleştirdiği konuşmasında
şunlara değindi: “Aynı zamanda bu yıl
şenliğimiz sadece kültürel bir buluşma
değil, sosyal sorumluluk anlamında da çok
kıymetli bir adım atıyoruz. ‘Hıdırellez’de
Engel Yok, Birlik Var’ diyerek engelsiz
yaşamı destekleyen özel bir projeye de ev
sahipliği yapıyoruz.” 

Kumbahçe Mahalle Muhtarı Zehra
Bilgin herkesi Hıdırellez Şenliğine davet
ederken Bodrum Kent Konseyi Başkanı
Gamze Türk Oğuz ise “Bodrum
Uluslararası Hıdırellez Şenliği’nde
Bodrum’da yaşayanlarla buluşmak
istiyoruz. Bu baharın müjdesi, bir umut
aynı zamanda” dedi. 

Hıdırellez’in yüzyıllardır umutla,
neşeyle ve bereketle kutlanan çok özel bir
gün olduğunu belirten Meclis Üyesi Genel
Koordinatör Emel Çakaloğlu, “Bizler de
bu anlamlı günde geleneksel değerlerimizi
yaşatacak, vatandaşlarımızla birlikte şenlik
ateşini hep beraber yakacağız” diye
konuştu. 

Marmaris Belediyesi, 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı kutlamalarını Kültür
ve Sanat Evi’nin açılışıyla taçlandırdı. Marmaris
Belediye Başkanı Acar Ünlü, “Marmaris’e uzun
yıllar hizmet veren bu bina, halkımızın da bizden
istediği gibi yeniden kültür ve sanatla dolu dolu
olmaya devam edecek” dedi.

Türkiye Büyük Millet Meclisi’nin açılışının 105.
yıl dönümü olan 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı, Marmaris’te bir dizi etkinlikle
coşku içinde kutlandı. Marmaris Belediyesi’nin
organize ettiği etkinlikler 2021 yılından beri kapalı
olan ve bir dönem belediye hizmet binası olarak
kullanılan Kültür ve Sanat Evi’nin açılışı ile
taçlandırıldı. Aynı yerde Müzik Anıtı, Radyo Evi,
Çocuk Kitapları Fuarı, Halk Kafe’nin de açılışının
yapıldığı etkinlikte bayram coşkusu ve Kültür ve

Sanat Evi’ne tekrar kavuşmanın mutluluğu
görülmeye değerdi. Belediyenin düzenlediği
etkinlikler ilçenin merkeze uzak mahallelerinden
gelen çocukların belediye ziyaretiyle başladı. Meclis
Salonu’nda Belediye Başkanı Acar Ünlü ile buluşan
çocuklar Belediye tarafından önümüzdeki ay
kurulması planlanan çocuk meclisinin de ilk adımını
attı. Esmanur Öztürk başkanlığında bir araya gelen
çocuklar mahalleleri için taleplerini özgürce dile
getirirken, birbirleriyle olan diyalogları da Başkan
Ünlü ve izleyenleri hayran bıraktı. Burada yaptığı
konuşmada tüm çocuklara teşekkür eden Ünlü,
“Daha bugünden ortak akılla karar alma süreçlerine
katılan sizler geleceğimizin de teminatısınız.
Sizlerin kent yönetimine katkı verecek olmalarından
ötürü büyük bir mutluluk duyuyorum, gözlerinizden
öpüyorum” dedi.

Muğla Büyükşehir Belediyesi,
Şubat ayında yaşanan ve özellikle
narenciye üretiminde ciddi zarara
yol açan zirai don olayının ardından,
üreticilere yönelik bitki besleme
ürünü desteği sağladı. Ortaca,
Dalaman ve Köyceğiz ilçelerinde
narenciye üretiminin yoğun olarak
yapıldığı alanlarda hayata geçirilen
destek programı kapsamında,
üreticilerin don kaynaklı
kayıplarının azaltılması
hedefleniyor.

Zirai donun etkilerini en aza
indirmek amacıyla Köyceğiz’in
Beyobası, Hamitköy, Köyceğiz
merkez, Döğüşbelen, Zaferler ve
Toparlar mahalleleri ile Dalaman ve
Ortaca ilçelerinde toplam 8 noktada
“Zirai Don Öncesi ve Sonrası
Tarımsal Tedbirler” konulu
bilgilendirme eğitimleri düzenlendi.
Eğitimlere katılan üreticilere,
içerisinde üç farklı işlevde gübre
bulunan acil durum bitki besleme
ürünü kiti dağıtıldı. Dağıtılan bitki

besleme kitleri; çinko, bakır ve
molibden içeriğiyle bitkilerde
meydana gelen don zararını
onarmaya yardımcı olurken,
çiçeklenme sürecini destekliyor.
Azot, organik madde ve deniz
yosunu içeren karışımlarla ise
yeniden yapraklanma ve bitki
gelişiminin teşvik edilmesi
amaçlanıyor. Gerçekleştirilen destek
çalışmaları kapsamında Köyceğiz’de
578, Ortaca’da 64 ve Dalaman’da 59
olmak üzere toplam 701 narenciye

üreticisine acil durum bitki besleme
ürünü dağıtıldı. Böylece zirai
dondan etkilenen toplam 10 bin 515
dekarlık narenciye bahçesinin
tedavisine katkı sağlandı. 

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, konuyla ilgili yaptığı
açıklamada şu ifadeleri kullandı:

“Şubat ayında yaşanan zirai don,
özellikle narenciye üreticilerimizi
derinden etkiledi. Biz de Büyükşehir
Belediyesi olarak hızlıca harekete

geçerek zarar gören bölgelerde hem
eğitim hem de destek sürecini
başlattık. Üreticilerimizin kayıplarını
azaltmak, tarımsal üretimin
devamlılığını sağlamak ve kırsalda
yaşamı sürdürülebilir kılmak adına
bu tür afetlerde yanlarında olmaya
devam edeceğiz. Tarımsal üretim,
sadece ekonomik değil aynı
zamanda toplumsal bir güvenlik
meselesidir. Üreticimize nefes
olacak her adımı atmaktan
çekinmeyeceğiz.”

Bodrum Uluslararası Hıdırellez 
Şenliği basın toplantısı yapıldı 

Marmaris’te Kültür 
ve Sanat Evi açıldı

Muğla Büyükşehir dondan
etkilenen üreticiye gübre dağıttı

������������������������������������������������������������
������

29 Nisan 2025 Salı

Muğla Büyükşehir Belediyesi, zirai dondan etkilenen Ortaca, Dalaman ve Köyceğiz’deki üreticilere gübre
desteği sağlayarak 10 bin 515 dekarlık narenciye bahçesinin yeniden toparlanmasına adına katkı sundu



UNESCO Somut Olmayan Kültürel
Miras Listesi’nde yer alan 485.
Uluslararası Manisa Mesir Macunu
Festivali, “Dolu Dolu Festival”
sloganıyla bir hafta süren etkinliklerin
ardından sona erdi. 22-27 Nisan tarihleri
arasında gerçekleştirilen Festival’e,
Türkiye’nin dört bir yanından ve 12
farklı ülkeden konuklar katıldı.
Festivalin son gününde, geleneksel
kortej yürüyüşü ve saçım töreni
gerçekleştirildi. Manisa Valiliği önünden
başlayan kortej yürüyüşü Sultan
Camii’ne kadar devam etti. 

Saçım töreniyle sonlandı
Manisa’da yetişen Osmanlı

padişahlarının temsili geçişleri, temsili
Hafsa Sultan ve Merkez Efendi’nin, halk
dansları ekiplerinin, sivil toplum
kuruluşlarının geçiş yaptığı kortej renkli
görüntülere sahne oldu. Korteji izleyen
vatandaşlar da bu coşkuya katıldı.

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek ve Nurcan
Zeyrek’in de katıldığı kortej
yürüyüşüne, Manisa Valisi Vahdettin
Özkan, 22. Dönem TBMM Başkanı
Bülent Arınç, Manisa milletvekilleri

Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, Bekir
Başevirgen, Selma Aliye Kavaf, Ahmet
Mücahit Arınç, Tamer Akkal, Şenol
Sunat, Muğla Milletvekili Selçuk
Özdağ, Antalya Büyükşehir Belediye
Başkanı Muhittin Böcek, Uşak Belediye
Başkanı Özkan Yalım, Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Durbay,
Yunusemre Belediye Başkanı Semih
Balaban, Manisa’dan ve çevre illerden
ilçe belediye başkanları, Manisa İl

Jandarma Komutanı Tuğgeneral İlhan
Şen, Manisa Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş, Manisa Kültür ve Turizm
Müdürü İbrahim Sudak, Manisa ve
farklı illerden siyasi partilerin il ve ilçe
başkanları, Manisa’yı Mesiri Tanıtma ve
Turizm Derneği Başkanı Ufuk Tanık,
sivil toplum örgütlerinin ve konuk
ülkelerin temsilcileri katıldı.

Kortej yürüyüşünün ardından şifalı
mesir macunlarının saçımı öncesinde

Hafsa Sultan’ın Merkez Efendi’ye berat
vermesinin canlandırması yapıldı.
Canlandırmanın ardından mesir macunu
saçım töreni gerçekleştirildi. 8 ton şifalı
mesir macunu, Sultan Camii kubbe ve
minarelerinden halka saçıldı.
Vatandaşlar saçılan şifalı macunları
kapmak için birbirleriyle yarıştı. Mesir
kapmak için birbirleriyle yarışan ve
şemsiyesini ters çeviren vatandaşların
renkli görüntüleri objektiflere yansıdı. 

Tarım üreticisini desteklerken
bir yandan da yerel lezzetleri
dünyaya tanıtarak İzmir turizmine
katkı sağlamayı hedefleyen
Uluslararası Urla Enginar
Festivali, “Bir Enginar, Bin
Lezzet” sloganı ile  11’inci kez
dünyaya kapılarını açtı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
desteklediği festival, kortej
yürüyüşü ile başladı ve büyük ilgi
gördü. Korteje eşi Öznur Tugay ile
birlikte yer alan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’a Urla Belediye Başkanı
Selçuk Balkan ile eşi Pınar Balkan,
CHP Parti Sözcüsü ve İzmir
Milletvekili Avukat Deniz Yücel,
Karaburun Belediye Başkanı İlkay
Girgin Erdoğan, İzmir Büyükşehir
Belediye Meclisi CHP Grup
Başkanvekili Altan İnanç, Urla
Kaymakamı Mustafa Gözlet, Urla
Ziraat Odası Başkanı Muharrem
Uslucan, üreticiler, oda, dernek ve
sivil toplum kuruluşlarının
başkanları ile temsilcileri, meclis
üyeleri, muhtarlar, siyasi parti
temsilcileri ve yurttaşlar eşlik etti.
Üreticiler, enginar dolu
traktörleriyle korteje renk kattı.

Enginarın hikayesi yazıldı
Festivalin açılış konuşmasını

yapan Urla Belediye Başkanı
Selçuk Balkan, tarım ve üretimin
yalnızca ekonomik bir değer değil,
aynı zamanda bir yaşam biçimi ve
kültürel miras olduğunu vurguladı.
Başkan Balkan, "Bugün burada
enginarın hikayesini hep birlikte
yeniden yazıyoruz. O hikâyenin
gerçek kahramanları sabahın ilk
ışıklarıyla tarlaya giden, güneşin
altında emeğini alın terine

dönüştüren üreticilerimizdir"
diyerek, festivalin temel amacının
üreticiyi görünür kılmak ve bu
bereketli topraklara olan borcu
hatırlatmak olduğunu söyledi

İzmir'in çok önemli bir tarım
kenti olduğunu söyleyen İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, ülke tarımının
kötüye gidişini ve tarımdaki
istihdam durumunu sayılarla
anlattı. Başkan Cemil Tugay, 2001
ve 2023 yılları arasında Türkiye'de
tarımın Gayrisafi Milli Hasıla'daki
payının yüzde 11,4’ten 6,2'ye,
istihdamdaki payının da yüzde
37,58'den yüzde 14,8'e düştüğünü
dile getirdi.  

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Urla Kaymakamlığı, Urla
Belediyesi, İzmir Ticaret Odası,
İzmir Ticaret Borsası, İzmir
Ekonomi Üniversitesi, Urla Ziraat
Odası, Urla Esnaf ve Sanatkarlar
Odası ve Urla Kent Konseyi iş
birliğiyle düzenlenen Uluslararası
Urla Enginar Festivali, büyük ilgi
gördü. 

Bu yıl festivalin en heyecan
verici bölümlerinden biri: "Urla
Lezzet Serüveni Mutfak
Atölyeleri". Hollanda’dan

Fransa’ya, Gürcistan’dan İtalya’ya
uzanan bir şefler buluşması oldu.
Michael Van Der Kroft, Alan
Geaam, Tamar Gachechiladze,
Paolo Griffa gibi yıldız isimler,
enginarla yaratıcılıklarını
konuşturdu. Urla'nın geleneksel
üretimi, kadın emeği, doğayla
uyumlu yaşam tarzı bu festivalin
ruhunu oluşturuyor. Mutfak
atölyelerinin yanı sıra bu yıl;
“Urla Sakız Enginarı ve
Coğrafi İşaret”, “Ege Otları
ve Halk Kültürü”,
“Gastrofarm Urla: Tarım,
Turizm ve Gastronomi” gibi
konularda söyleşiler,
sunumlar ve belgesellerle
dolu dolu bir program
ziyaretçilere
güzel zaman
geçirtti. 

Urla Enginar Festivali, “Bir Enginar, Bin Lezzet” sloganı ile 11’inci kez dünyaya kapılarını açtı

On binler Manisa’da buluştu

Bayındır Belediyesi tarafından her yıl
geleneksel olarak düzenlenen Uluslararası
Çiçek Festivali'nin bu yıl 26'ncısı
gerçekleştirilecek. Bayındır şehir merkezinde
yapılacak olan festival bu sene 2-4 Mayıs
tarihleri arasında yapılacak. Çiçekçiliğin
başkenti olan Bayındır, sadece ilçe üreticilerine
değil ülke ekonomisine de büyük katkı sağlıyor.
Bayındırlı çiçek üreticileri festival de ilçelerini en
güzel şekilde tanıtabilmek için titizlikle
çalışmaya devam ediyor. 

Başkan Sakarsu’dan davet
Geride kalan 26 yılda Bayındır, Türkiye’nin

önemli çiçek üretim merkezlerinden biri haline
gelirken Uluslararası Bayındır Çiçek Festivali de
ülkenin dünyaya açılan pencerelerinden biri
oldu. Üreticilerimiz yüzlerce çeşit çiçekle
oluşturdukları sergilerinde hem ülkemizin
değişik yerlerinden gelen ziyaretçileri mest
ediyor hem de ürünlerini pazarlama imkânı
buluyor.26'ncı Uluslararası Bayındır Çiçek
Festivali, 2 Mayıs Cuma günü saat 14.00'de
yapılacak açılış töreni ile başlayacak. Bu yıl 26.
kez düzenlenecek olan Uluslararası Bayındır
Çiçek Festivali’ne herkesi davet eden Bayındır
Belediye Başkanı Davut Sakarsu “Festivalimiz
ilçemiz için, ülkemiz için çok önemli bir festival.
Misafirlerimizle birlikte festivalimizi güzel bir
şekilde geçireceğiz.” dedi.

Çiçek 
kokulu
festival

Türkiye’nin ilk çevre temalı festivali olan
Uluslararası Bandırma Kuşcenneti Kültür ve
Turizm Festivali, 34. kez sanatseverleri ve doğa
tutkunlarını bir araya getirmeye hazırlanıyor.
29-30-31 Mayıs ve 1 Haziran tarihlerinde
düzenlenecek festivalde kültür, sanat ve çevre
bilinci yine ön planda olacak. Etkinliğin
coşkusunu önceden hissettirecek olan Sahil
Şenliği ise 20-26 Mayıs tarihleri arasında
gerçekleşecek. Kuşcenneti Festivali, her yıl
Bandırma’nın doğal güzelliklerine ve kültürel
zenginliklerine dikkat çekiyor. Bandırma
Belediyesi'nin ev sahipliğinde organize edilen
etkinlikler kapsamında, konserler, sergiler,
tiyatro gösterimleri, söyleşiler ve çevre bilincini
artırmaya yönelik aktiviteler yer alacak.

Çevre bilinci aşılanacak
Program öncesinde düzenlenen Sahil

Şenliği, Bandırma sahilinde müzik ve eğlence
dolu etkinliklerle şehrin ritmini yükseltecek. Bir
hafta sürecek etkinliklerde yerel sanatçılar ve
çeşitli performans grupları sahne alacak.
Bandırma Kuşcenneti Festivali, sadece bir
kültür ve sanat organizasyonu olmanın
ötesinde, çevre bilincini ve doğanın korunması
gerektiğini vurgulayan önemli bir platform
olma özelliğini sürdürüyor. Düzenlenecek çevre
temalı etkinliklerle doğal yaşamın korunması
hedefleniyor. 

Sahil 
Şenliği
heyecanı

Bir enginar bin lezzet
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